

Title (en)
Mounting for glazing or other facade elements

Title (de)
Halterung für Verglasungs- oder sonstige Fassadenelemente

Title (fr)
Fixation pour éléments de vitrage ou autres éléments de façade

Publication
EP 1132537 A2 20010912 (DE)

Application
EP 01105218 A 20010303

Priority
DE 10011026 A 20000307

Abstract (en)
[origin: DE10011026C1] The retainer for glazing or other facade components (1) on a substructure comprising post and beam profiles comprises a strip-shaped profile piece (3) with several through and/or blind holes crossways to its longitudinal direction for insertion of fixture components (11) for fixing the profile piece to the substructure (2), for the fixture of holding tabs when the glazing or otre facade components are installed and for the fixture of end profiles (4) engaging over the edges of the glazing or other facade components.

Abstract (de)
Bei einer Halterung für Verglasungselemente (1) soll eine Fixierung derselben an einem Unterbau (2) erfolgen. Dazu wird ein leistenförmiges Profilstück (3) eingesetzt, welches eine Vielzahl von Bohrungen und Sacklochbohrungen zum Einsetzen von Befestigungselementen für die Fixierung des Profilstückes (3) am Unterbau (2), für die Fixierung von Haltelaschen (12) bei der Montage der Verglasungselemente (1) und für die Fixierung von die Ränder der Verglasungselemente (1) übergreifenden Abschlußprofilen (4) aufweist. Das Profilstück (3) weist also die erforderlichen Bohrungen oder Sacklochbohrungen zur Vornahme aller notwendigen Fixierungsmaßnahmen auf. <IMAGE>

IPC 1-7
E04B 2/96

IPC 8 full level
E04B 2/96 (2006.01); **E04F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04B 2/967 (2013.01); **E04F 13/0814** (2013.01); **E04F 13/0821** (2013.01)

Citation (applicant)
DE 9414887 U1 19950302 - KAESE GERHARD [DE]

Cited by
CN100350109C

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
DE 10011026 C1 20010705; EP 1132537 A2 20010912; EP 1132537 A3 20020102

DOCDB simple family (application)
DE 10011026 A 20000307; EP 01105218 A 20010303